
Zápis č. 6/2016 z výchozího jednání místní komise Míkovice dne 14. června 2016 v 16 hodin. 

Přítomni: Pavel Zpěvák, František Elfmark DiS., Ing. Jitka Botková, Mgr. Martina Dočekalová, Ing. Antonín 
Zpěvák, Miroslav Kolečkář, Karel Kocourek. 
Hosté: Ing. Karel Lecián, Ing. Jiří Klíma, Ing. Radek Chybík, Bc. Zuzana Kočí, Bc. Dušan Pavlíček, Michaela 
Svozilová. 
 
Program:  

1. Zahájení 
2. Pochůzka po místní části  
3. Plán práce na 2. pololetí 2016 
4. Závěr 

 
Ad.1 
Předseda komise přivítal všechny přítomné a dle programu bylo jednání zahájeno pochůzkou po místní 
části. 
 
Ad.2 
V průběhu pochůzky bylo projednáno:  
4/2/16/MI – podána informace o zpracování studie k dobudování technické infrastruktury v ulici U Mlýna 
(komise zatím nebyla s výsledky studie podrobně seznámena).  Ze strany obyvatel byl vysvětlen problém s 
pitnou vodou ve vlastních studních a nutností vybudování vodovodního řádu. Místní komise k návrhu 
obyvatel vyjádřila podporu a přijala usnesení.  
USNESENÍ č. 5/MK-Mí/14_06/2016:  
Místní komise Míkovice podporuje návrh obyvatel na vybudování vodovodního řádu v ul. U Mlýna a 
doporučuje radě města zařadit investiční akci do Výhledu rozpočtu 2017-2021.  
Odůvodnění: Stálý úbytek vody ve studních vlivem nízkého množství úhrnných srážek v letních a zimních 
měsících, a to v několika po sobě jdoucích letech. Obyvatelé ulice se velmi obávají  situace bez vody. 
Rozbor vody ve studních (je k dispozici) vykazuje vysoké hodnoty manganu, vápníku, železa, dusičnanů a 
baterií e-coly (pravděpodobně způsobené nedalekým ZD). Úprava vody je značně náročná.  

Útvar městského architekta, ekonomický odbor 
4/4/14/MI – k revitalizaci centra Míkovic proběhlo převedení finančních prostředků na zpracování studie 
celého zájmového území. Dále proběhla diskuse k možným vizím zpracování jednotlivých úseků této lokality 
a využití daného prostoru.  

Útvar městského architekta, Odbor investic 
2/1/15/MI – informace o ukončení investiční akce výměna povrchu hřiště pod přehradou a předání 
do užívání. 

Předseda komise 
1/5/16/MI – řešení vjezdu a parkování na travnaté ploše u dětského hřiště pod přehradou vozidel 
přijíždějících k bikrosovému hřišti. V dané věci proběhlo jednání, kde byly všechny tyto problémy vysvětleny 
a byl učiněn závěr, že bude zpracována studie řešení okolního prostoru hřiště, která mimo jiné bude řešit i 
vytvoření určitých přirozených bariér tak, aby bylo nevhodnému pohybu motorových vozidel v tomto 
prostoru zamezeno.  
2/5/16/MI – zastínění vrchních oken na MKZ Klub kultury (KK) plánuje realizovat, předpokládané náklady 
budou cca 40 tis. Kč. Ozvučovací technika v MKZ Míkovice je zcela moderní, KK neplánuje její výměnu.  
Je možné, že nastaly technické problémy v souvislosti s jejím nesprávným používáním. Pro tyto případy je 
nutné obsluhující osoby dostatečně instruovat. V případě potřeby je možno se obrátit na zodpovědné 
pracovníky KK. 

Odbor kultury, školství a sportu, Klub kultury 
2/3/16/MI – nádoba na kamennou drť u hřbitova je umístěna a naplněna, přebytečná kamenná drť bude 
uskladněna v prostoru pohřebiště.  
1/6/16/MI – zodpovězeny připomínky k sečení travnatých ploch, rozšíření ploch je možné navrhnout a 
zjistit zda jsou v majetku města, viz generel zeleně.   
2/6/16/MI - komise upozorňuje na stále se rozšiřující dráhu pro bikros. Žádá o prověření smlouvy 
s Bikrosovým klubem ve věci rozsahu bikrosové dráhy, zda je nynější rozloha dráhy na pozemcích, které 
jsou v souladu se smlouvou.   
 



 
3/6/16/MI – vznesen požadavek k vybudování chodníčku k pomníku padlých v prostorách hřbitova, 
přislíbeno dle finančních možností.  
4/6/16/MI – žádost o opravu poškozené levé strany cihlové zdi a ukotvení brány urnového háje. 
5/6/16/MI - požadavek na odvoz černé skládky u kontejnerů na tříděný odpad v ul. Lesní a od RD čp. 64 
(ul. Lesní). 
6/6/16/MI – komisi byla doručena prosba majitelky pohostinství na umístění nových stojanů na kola, řešení 
bylo přislíbeno. 
7/6/16/MI -  podána informace o dohledu nad těžbou stromů odborným lesním hospodářem odboru 
stavebního a životního prostředí. 

Odbor správy majetku města 
8/6/16/MI – projednání žádosti na spolufinancování rekonstrukce hasičské zbrojnici Míkovice z důvodu 
omezených dotačních možností. K uvedenému komise sděluje, že vzhledem k výši finančních prostředků 
přidělených z rozpočtu města pro místní část Míkovice a k plánovaným investičním záměrům není možné se 
na stavebních úpravách hasičské zbrojnice v současné době finančně podílet.   

Útvar kanceláře starosty 
Ad. 3 
Komise projednala a odsouhlasila plán práce na 2. pololetí 2016: 
  6.  9.2016 v 18:00 hodin 
18.10.2016 v 18:00 hodin  
15.11.2016 v 18:00 hodin        
13.12.2016 v 18:00 hodin  
 
V termínu jednání komise dne 18. 10. 2016 současně proběhne setkání starosty města s občany místní části 
Míkovice. 
 
Ad.4 
Předseda komise poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání v 19:00 hodin.  
Příští zasedání komise se uskuteční 6. září 2016 v 18:00 hodin. 
 
 
Schválil předseda MK: Pavel Zpěvák                        
 
Zapsala tajemnice MK: Marcela Keňová 
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